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Wloclawek, dn, 26.09.2016r.

Sz. P.

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

zw racam sip do Pana prezydenta w imieniu mieszkaric6w osiedra
Kazimierza Wielkiego a szczegrilnie mieszkafc6w, uczni6w, nauczycieli,
rodzic6w, Zespolu Szk6l nr ll we Wloclawku przy ul. papieika g9.

Proszp o modernizacjp i poprawp stanu nawierzchni terenu przy
szkofe od strony boiska, pokrytego zu|ytymi ptytami chodnikowymi, ki6ry
slu2yd mo2e jako miejsce wyjScia uczni6w w czasie przerw, spotkari
spolecznosci szkoty, przeprowadzaniu uroczystosci w porach cieplych oraz
moglo by byd wykorzystane na potrzeby zajpd dydakfycznych i rucnowyctr.
W tej chwili teren ten nie jest u2ytkowany gdy2 przebJrvanie na nim
zagr aia bezpieczefi stwu .

Apelujp do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Agnieszka Chmi


